
 

 

 

 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte Svensk Bilsport Mellannorrland 
  Telefonmöte 2020-12-16 kl. 19,00  

 
Närvarande: Görans Svensson, Ulf Jernström, Madelene Sandström, Mia Strömstedt, Patrik 

Johansson, Dan Hoff, Lars-Erik Söderström, Örjan Eriksson, Bengt-Åke Ihrén, Bosse Edholm, Kim 

Berntzén, Jim Nordquist, Anna Hallams, Patrik Rensbo 

 
1. Ordförande öppnande mötet 

 

2. Dagordningen godkändes  

3.  Föregående protokoll 201104 godkändes och lades till handlingarna 

4.  Ekonomi ser bra ut 

5. Inköp: Mia har köpt en ny dator med tillbehör för att kunna föra anteckningar 

vid möten, hålla möten, göra utskick till medlemmarna, tillståndsgivning mm. 

6. En till SGA i Dragracing kommer under 2021, vi väntar svar från en ny SGA i 

Racing. 

 Ny SGA Drifting Sandra Nordqvist, då Patrik Johansson avgår för nya uppdrag 

inom SBF, vi önskar han lycka till och ger han vårat stöd! 

7. Årsmötet blir digitalt i teams, 28/2 kl.14.00 alla SGA skickar in 

verksamhetsberättelser senast 15/1-21 

 Mia och Göran går kurs med RF SISU torsdag 17/12 angående digitala möten. 

8.  Utbildning Lars-Erik meddelar att domarutbildningen i Januari i Sundsvall 

ställs in pga Covid -19, Lars-Erik avbokar lokal och meddelar dom som har 

anmält sig, Dan lägger ut på hemsidan och Mia skickar ut till klubbarna.

 ÅngeMK och RRC går miljöutbildning på söndag 20/12-20 

9.  Hemsidan Dan har ordnat med nya mejladresser som heter ex. 

sekreterare@mnbf.eu och ligger på vår hemsida. Alla i styrelsen och SGAer har 

fått en adress. 
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10. Rapporter från SGA och utskott:  

Rally rapporterar Dan att det ligger 4-5 tävlingar i kalendern under 2 första 

månaderna.  

 Folkrace: Kim har inte fått några frågor el annat det händer inget just nu! 

Drifting Patrik informerar att han kommer att avgå som SGA vid årsskiftet. 

Jim meddelar att det blir lite ändring på mittsverige banan av nya och gamla 

team och tider. 

Dragracing där är Bosse rädd att det kommer bli många som kommer sluta, 

Covid har inte gjort det bättre. 

Rallycross Bengt-Åke rapporterade att dom ska köra cup till sommarn och att 

han nu kan delta i utskotts träffar med SGA. 

Ungdomsgruppen där meddelar Madde att hon och Sandra Wiberg har startat 

upp igen. 

Säkerhet rapporterar Ulf att det är lugnt. 

Karting där rapporterade Patrik att dom inte fått någon kallelse till SGA träff 

 och nya regler ska vara på väg. 

Miljö: Miljökursen ställdes in 201112, vi försöker ha en ny utbildning hösten 

2021. Styrelsen har på detta möte beslutat att ge dispens på giltig 

miljöcertifiering för tiden  210418-211231. 

11. Förbundet  

Rapport från samordningsmötet där meddelar Göran som deltog att det var ett 

bra möte! Regionsuppdelningen togs upp igen och det pratades om att anställa 

folk på kansliet som står i direkt kontakt med utskotten. En diskussion angående 

licenser var högt prioriterad. Vi inväntar mer information angående 

uppdelningen och hur vi ska gå vidare.  

12. DOG 

Det har varit 2 möten och dom har varit givande vad det gäller hur andra 

distrikt gör olika saker, ex hur ofta hålls det utbildningar? Hur håller man 

kontakten med klubbarna m.m.  

 Det är turbulent i förbundsstyrelsen och det finns en öppning för ett extra 

årsmöte, hur ställer sig MNB i frågan angående extra årsmöte på förbundet? 

Ett enhälligt beslut är taget av styrelsen för mellannorrlands bilsportförbund att 

JA, vi stödjer ett nytt årsmöte på SBF NU!! 



 

 

 

 

13.  Övriga frågor 

- Covid 19, Klubbarna ska inte ha fysiska årsmöten, men är klubbarna rustade 

för att ha digitalt? 

 RF SISU kan vara behjälpliga så klubbarna kan ordna med digitala möten. 

Simpsons ska ut på turné å lära alla om hybridskydd och hur man använder det, 

Jim skickar en  länk till Mia så den kan delas på hemsida och Facebook. 

14. Nästa möte 20/1 kl:19.00 styrelsen 

15. Mötets avslutande 

 

Göran Svensson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 

Kommenterad [gs1]:  


